

Title (en)  
Modular construction dismantable kiosk.

Title (de)  
Modular aufgebauter, zerlegbarer Kiosk.

Title (fr)  
Kiosque démontable de construction modulaire.

Publication  
**EP 0103501 A2 19840321 (FR)**

Application  
**EP 83401615 A 19830805**

Priority  
FR 8213789 A 19820806

Abstract (en)  
The technical problem posed consists in providing a kiosk that requires very little time to erect and secure. According to the invention, this kiosk is made up of a plurality of vertical frames (1, 2) each consisting of a single piece and joined together by transverse fastening means (38) to form a closed polygonal cell, a base (3) forming the inner floor of the cell and covering the area defined by the frames, and an upper skeleton (4) formed by a plurality of tubular elements (39) each consisting of a single piece, substantially trapezoidal in section, and joined by vertical connection means (46) to said frames (1, 2) and each carrying at least one roof component (5, 6, 7). The invention is mainly used for the sale of products such as flowers or papers in the street. <IMAGE>

Abstract (fr)  
L'invention concerne un kiosque démontable de construction modulaire. Le problème technique posé consiste à fournir un tel kiosque nécessitant un temps de pose et de fixation très réduit. Suivant l'invention, ce kiosque est formé de plusieurs cadres verticaux monoblocs (1, 2) reliés entre eux par des moyens de fixation transversaux (38) pour former une cellule polygonale fermée, une embase (3) formant le socle intérieur de la cellule et recouvrant la surface définie par les cadres, et une ossature supérieure (4) formée de plusieurs éléments tubulaires monoblocs (39) de section sensiblement trapézoïdale, réunis par des moyens de liaison verticaux (46) auxdits cadres (1, 2) et portant chacun au moins un élément de toiture (5, 6, 7). L'invention est principalement utilisée pour la vente de produits tels que fleurs ou journaux sur la voie publique.

IPC 1-7  
**E04H 1/12; E04B 1/343**

IPC 8 full level  
**E04B 1/343** (2006.01); **E04H 1/12** (2006.01)

CPC (source: EP)  
**E04B 1/34315** (2013.01); **E04H 1/1222** (2013.01); **E04B 2001/0092** (2013.01)

Cited by  
DE9420854U1; CN114059805A; EP0552118A1; FR2686113A1; DE3641742A1; DE19811036B4; EP0941771A3; AT318U1; CN104265011A; CN106639378A; GR980100057A; CN109057007A; WO2013128245A1

Designated contracting state (EPC)  
AT BE CH DE GB IT LI LU NL SE

DOCDB simple family (publication)  
**EP 0103501 A2 19840321; EP 0103501 A3 19850814; FR 2531472 A1 19840210; FR 2531472 B1 19850524**

DOCDB simple family (application)  
**EP 83401615 A 19830805; FR 8213789 A 19820806**